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З А П И С Н И К 
 
са 35. сједнице Уставноправне комисије Дома народа Парламентарне скупштине БиХ одржане 14.04.2009. 
године. 
Сједница је одржана 14.04.2009. године са почетком у 10 часова. 
Сједници су присуствовали  чланови Комисије: 

1. Иво Миро Јовић, 
2. Слободан Шараба, 
3. др Хилмо Неимарлија, 
4. Сулејман Тихић, 
5. Зоран Копривица, 
6. Рудо Видовић. 

 
Сједници је присуствовао  и секретар Комисије, др. Зијад Хасић. 
Од гостију, сједници Комисије присуствовалии су: Амела Башић и Љубомир Куравица, шефови одсјека 
Министарства безбједности БиХ; Биљана Чамур, помоћница  министра цивилних послова БиХ; Бисић 
Мустафа, Југослав Јаловоћ и Александар Томић, из Министарства правде БиХ; Драгица Милетић, 
правобранилац БиХ; Салко Полимац, из Министарства одбране БиХ; Медиха Делалић, сектор за односе с 
јавношћу ПС БиХ; Весна Мрковић, правни савјетник ОХР-а; Марио Ненадић и Драго Боровчанин из 
Министарства за људска права и избјеглице БиХ; Раде Бадњар, Министарство правде БиХ. 

На почетку сједнице, вођена је расправа о тачкама дневног реда, тако да је  скинута с дневног реда тачка: 
Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о служби у оружаним снагама Босне и Херцеговине, 
предлагача Савјета министара БиХ. 

На приједлог предсједавајућег Комисије,  Иве Мире Јовића, чланови Комисије, усвојили су слиједећи: 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  
 

1. Верифииковање Записника  34. сједнице Комисије; 
2. Реализовње раније донесених закључака; 
3. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Агенцији за рад и запошљавање; предлагач Савјет министара 

БиХ; (основни законодавни поступак: Поступак у надлежној комисији чл. 102.-107. Пословника); 
4. Приједлог закона о измјенама и допунамадопуни Закона Босне и Херцеговине о извршењу кривичних санкција, 

притвора и других мјера; предлагач Савјет министара  БиХ; (основни законодавни поступак: Поступак у 
надлежној комисији чл. 102.-107. Пословника); 

5. Приједлог оквирног закона о основама научно-истраживачке дјелатности и координацији унутарње  и 
међународне научно-истраживачке сарадње Босне и Херцеговине;  предлагач Савјет министара БиХ; 
(усаглашеност с Уставом и правним системом:  Прва фаза у надлежној комисији: чл. 97. и 98. Пословника); 

6. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за истраге и заштиту; предлагач Савјет 
министара БиХ;  (усаглашеност с Уставом и правним системом: члан. 97. Пословника); 

7. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Граничној полицији Босне и Херцеговине; предлагач Савјет 
министара БиХ;  (усаглашеност с Уставом и правним системом: члан. 97. Пословника); 

8. Извјештај о раду Савјета министара БиХ (разматрање извјештаја у  складу с чланом 26. став (2)  Пословника); 
9. Реализација закључка с 3. сједнице у вези образовања Фонда за правилну  надокнаду имовине; 
10. Реализација закључка с 3. сједнице у вези ослобађања пореза запослених грађана БиХ у међународним 

институцијама; 
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11. Информација о стању и статусу имовине државе, предузећа и грађана Босне и Херцеговине; подносилац 

Правобранилаштво Босне и Херцеговине; (разматрање извјештаја  у складу с чланом 26. став (2)  Пословника);  
12. Реализација Оријентационог радног плана за 2009. годину: 

a. Посјета Бундесрату у СР Њемачкој; 
b. Венецијанска комисија. 

13. Остала питања 
 
 
 Ад. 1.    Верификовање Записника  34.  сједнице Комисије 

Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије, предложио је дискусију о овој тачци Дневног реда. 
Није било дискусије о Запинсику с 34. сједнице. 
Након тога, Комисија је једногласно усвојило Записник  34. сједнице.  
 

Ад. 2.    Реализовање раније донесених закључака 

У уводу за ову тачку дневног реда, Иво Миро Јовић,  предсједавајући Комисије, предложио је да секретар 
Комисије, по обичају, презентира стање закључака и њихове реализације. 
Секретар Комисије, др Зијад Хасић је упознао чланове Комисије о стању закључака, констатујући да је дана 
07.04.2009. године члановима Комисије доставио писмени преглед закључака и њихове досадашње 
реализације.  Дајући кратак осврт на усвојене закључке,  истакао је, да су закључи  који се односе на Анекс 
ВИИ и закључак који се односи на запошљавање домаћих држављана у међународним организацијама, 
поновно актуализовани. 
У погледу закључка које је Комисија усвојила у вези Приједлога Закона о адвокатури БиХ, секретар Комисије 
упознао је чланове да је Колегиј Дома народа усвојио приједлог Комисије да се одгоди рок за изјашњавање о 
Приједлогу овог закона док не буду стечени условии за његово разматрање. 
Истакао је, да ће закључак којим је утврђено да Правобранилаштво БиХ достави накнадни извјештај о имовини 
БиХ која се налази у иноземству и мјерама које су предузете у вези заштите имовине, бити предмет расправе у 
тачки 11. дневног реда ове сједнице. 
У погледу рјешавања предмета аутентичних тумачења, предсједавајући Комисије Иво Миро Јовић 
констатовао је да ће почетком наредног мјесеца бити организована заједничка сједница уставноправних 
комисија оба дома Парламентарне скупштине, на којој ће се приступити њиховом  разматрању и рјешавању . 
 
Након тога, чланови Уставноправне комисије Дома народа Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине примили су к знању презентацију закључака. 
 
Ад. 3. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Агенцији за рад и запошљавање; предлагач Савјет 
министара БиХ 
 
У уводу за ову тачку дневног реда, Иво Миро Јовић је указао на  слиједеће: 
Предлагач Савјет министара Босне и Херцеговине  доставило је, 07.01.2009. године, Дому народа 
Парламентарне скупштине БиХ  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Агенцији за рад и 
запошљавање БиХ, ради разматрања и усвајања. Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне 
скупштине БиХ, на 31. сједници, одржаној 16.2.2009. године, разматрала је Приједлог закона  о измјенама и 
допунама Закона о Агенцији за рад и запошљавање БиХ, предлагача  Савјета министара Босне и Херцеговине. 
Тада, након проведене расправе Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине  Босне и 
Херцеговине је једногласно утврдила  слиједеће: 

1. Постоји ваљан уставноправни основ за доношење Закона  о измјенама и допунама Закона о 
Агенцији за рад и запошљавање БиХ; 

2. Понуђени текст закона је усаглашен са Уставом Босне и Херцеговине и правним системом; 
3. Понуђени текст закона може се упутити у даљњу законодавну процедуру. 

 Комисија је, затим,   једногласно подржала начела предложеног Закона. 
Дом народа Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине је на 25. сједници одржаној 26.2.2009.године, 
усвојио Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Агенцији за рад и запошљавање БиХ, у првом 
читању. 
Предсједавајући је констатовао, да  су делегати Зоран Копривица и Хазим Ранчић, уложили амандмане на 
приједлог овог закона. 
Зоран Копривица је истакао да је дана 7.4.2009. године повукао раније, а уложио пет нових амандмана, 
истовјетних с амандманима усвојеним на сједници Представничког дома, те је предложио члановима да 
предложене амандмане усвоје у цјелости. 
Констатујући да  други предлагач амандмана, Хазим Ранчић није присутан сједници Комисије, предсједавајући 
је позвао предлагача закона да се изјасни о прихватљивости уложених амандмана. 
Предлагач је истакао да су неки од уложених амандмана у цјелости прихватљиви, а неки уз одређене измјене и 
корекције.Тако је Амандман И, предлагача Хазима Ранчића  прихватљив у цјелости , док је амандман ИИ  
прихватљив само у неким тачкама. 



 3
У расправи која је услиједила, учешће су узели и Средоје Новић, министар Министарства цивилних послова 
БиХ, Зоран Копривица и други чланови Комисије. 
Након проведене расправе, Иво Миро Јовић је констатовао да, због недоласка подносиоца мандмана 
Хазима Ранчића, те из разлога неусаглашености текста амандмана  који су уложили Зоран Копривица и 
Хазим Ранчић, неопходна њихова међусобна  консултација, као и консултација с предлагачем, појег 
представља Министарство цивилних послова. Затим је предложио да Комисија одложи изјашњавање о 
уложеним амандманима за наредну сједницу, када ће Приједлог закона бити поновно разматран. 
Након краће расправе, Комисија је једногласно прихвала овај  приједлог предсједавајућег Комисије. 
 
 
Ад 4. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу кривичних санкција, 
притвора и других мјера; предлагач Савјет министара  БиХ 
 
У вези ове тачке, предсједавајући Комисије Иво Миро Јовић, истакао је слиједеће: 
Предлагач Савјет министара Босне и Херцеговине  доставило је, 12.01.2009. године, Дому народа 
Парламентарне скупштине БиХ Приједлог закона  о измјенама и допунама Закона БиХ о извршењу кривичних 
санкција, притвора и других мјера, ради разматрања и усвајања. Уставноправна комисија Дома народа 
Парламентарне скупштине БиХ, на 31. сједници, одржаној 16.02.2009. године, разматрала је, Приједлог закона  о 
измјенама и допунама Закона БиХ о извршењу кривичних санкција, притвора и других мјера; предлагача Савјета 
министара Босне и Херцеговине у првом читању. 
Након проведене расправе Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине  Босне и 
Херцеговине је једногласно утврдила слиједеће: 

1. Постоји ваљан уставноправни основ за доношење Закона БиХ о измјенама и допунама  Закона  о 
извршењу кривичних санкција притвора и других мјера; 

2. Понуђени текст закона је усаглашен са Уставом Босне и Херцеговине и правним системом; 
Понуђени текст закона може се упутити у даљу законодавну процедуру.  
Комисија је, затим,  једногласно  подржала принципе предложеног Закона. 
 
Затим, Иво Миро Јовић је посјетио да је Зоран Копривица уложио два амандмана на приједлог овог закона. 
Предложио је расправу о Приједлогу закона и предложеним амандманима. 
 
Зоран Копривица је кратко образложио своје амандмане, истичући да они побољшавају текст Приједлога 
закона, а у цијелости одговарају усвојеним амндманима на Представничком дому Парламентарне скупштине 
БиХ. 
 
Након проведене расправе, Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине,  једногласно (за Амандман И) и већином гласова (за Амандман ИИ - с пет гласова „за“ и  једним 
гласом „уздржан“)  усвојила је слиједеће амандмане: 

 
Амандман И 

 
У члану 13. у  новом члану 100а, у ставу (2),  ријечи: „суд који води кривичнии поступак“ мијењају се ријечима: 
“Суд Босне и Херцеговине или други суд у Босни и Херцеговини кад је на њега Суд Босне и Херцеговине пренио 
вођење поступка.“ 

Амандман ИИ 
У члану 22. у новом члану 168а, у ставу (3) на крају текста умјесто тачке додају се зарез и ријечи: „по 
претходној сугласности министарства правде тог ентитета.“ 

 
Након проведене расправе Уставноправна комисија  Дома народа Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине  је једногласно утврдила сљедеће: 

1. Уставноправна комисија једногласно прихвата текст Приједлога Закона о измјенама и допунама Закона 
Босне и Херцеговине извршењу кривичних санкција, притвора и других мјера, с усвојеним 
амандманима, те предлаже Дому народа да усвоји Закон; 

2. Уставноправна комисија предлаже Дому народа да усвоји слиједећи закључак: 
„Задужује се Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, да 
након објављивања Закона о измјенама и допунама Закона БиХ о извршењу кривичних санкција, 
притвора и других мјера у „Службеном гласнику БиХ“, у најкраћем року, припреми пречишћени текст 
Закона БиХ о извршењу кривичних санкција, притвора и других мјера, ради отклањања сваке сумње у 
његову примјену“. 
 
 
 
Ад 5. Приједлог оквирног закона о основама научно-истраживачке дјелатности и координацији унутарње  и 
међународне научно-истраживачке сарадње Босне и Херцеговине;  предлагач Савјет министара БиХ 
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Говорећи о овој тачци дневног реда, Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије, указао је на слиједеће:  
Предлагач Савјет министара Босне и Херцеговине  доставио је 09.03.2009. године, Дому народа Парламентарне 
скупштине БиХ Приједлог оквирног закона о основама научно-истраживачке дјелатности и координацији 
унутарње и међународне научно-истраживачке сурадње Босне и Херцеговине, ради разматрања и усвајања.  

Предложио је дискусију о Приједлогу закона. 
Није било расправе о приједлогу овог закона 
Након тога, Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине је с пет 
гласова „за“ и једним гласом  „уздржан“, утврдила слиједеће: 
 

1. Постоји ваљан уставноправни основ за доношење Оквирног закона о основама научно-
истраживачке дјелатности и координацији унутарње и међународне научно-истраживачке сарадње 
Босне и Херцеговине; 

2. Понуђени текст закона је усаглашен са Уставом Босне и Херцеговине и правним системом; 
3. Понуђени текст закона може се упутити у даљу законодавну процедуру. 

Комисија је затим с пет гласова „за“ и једним „уздржан“усвојила принципе предложеног закона. 
 
 
Ад 6. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за истраге и заштиту; предлагач 
Савјет министара БиХ 
 
У уводу за ову тачку дневног реда, Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије, указао је на слиједеће:  
Предлагач Савјет министара Босне и Херцеговине  доставио је 04.03.2009. године, Дому народа Парламентарне 
скупштине БиХ Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о државној агенцији за истраге и заштиту, ради 
разматрања и усвајања. Предложио је дискусију о Приједлогу закона. 

Није било расправе о приједлогу овог закона. 
Након тога, Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине је 
једногласно утврдила слиједеће: 

1. Постоји ваљан уставноправни основ за доношење закона о измјенама и допунама Закона о државној 
агенцији за истраге и заштиту; 

2. Понуђени текст закона је усуглашен са Уставом Босне и Херцеговине и правним системом; 
3. Понуђени текст закона може се упутити у даљњу законодавну процедуру. 

 
Ад. 7.  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Граничној полицији Босне и Херцеговине; предлагач 
Савјете министара БиХ; 
 
У вези ове тачке дневног реда, Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије, указао је на слиједеће:  
Предлагач Савјет министара Босне и Херцеговине  доставио  је 04.03.2009 .године, Дому народа Парламентарне 
скупштине БиХ Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о Граничној полицији Босне и Херцеговине, 
ради разматрања и усвајања.  

Предложио је дискусију о Приједлогу закона. 
Није било расправе о приједлогу овог закона 
Након тога, Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине је 
једногласно утврдила слиједеће: 

1. Постоји ваљан уставноправни основ за доношење Закона о измјенама и допунама Закона о 
Граничној полицији Босне и Херцеговине; 

2. Понуђени текст закона је усаглашен са Уставом Босне и Херцеговине и правним системом; 
3. Понуђени текст закона може се упутити у даљњу законодавну процедуру 

 
Ад. 8.  Извјештај о раду Савјета министара БиХ 
 
Предсједавајући Комисије је констатирао да је Парламентарна скупштина Босне и Херцеговине, дана 12.2.2009. 
године примила Извјештај о раду Савјета министара БиХ за 2008. годину., истичући да представља један збирни 
извјештај о раду свих министарстава, те да је веома опширан и непрегледан. Сматра, да је немогуће разматрати  
његов детаљан садржај и појединачну проблематику рада свих министарстава која су наведена у овом извјешћу. 
Стога предлаже да се овај материјал детаљније расправи на сједници Дома народа, на којој би требали бити 
присутни представници свих министарстава, чији рад је предмет разматрања у овом извјештају. 
 
Хилмо Неимарлија је предложио члановима да се о извјештају не изјашњавају на овој сједници, из разлога што 
поновно није присутан уредно позвани представник Савјета министара БиХ. 
Сулејман Тихић је истакао да овакав збирни извјештај  о раду свих министарстава није адекатно за 
изјашњавање, те сматра потребним да Комисија извјештај прими „к знању“, уз закључак да Савјете министара 
БиХ припреми и достави Комисији допуну информација у једном сажетијем облику, у ком би јасније и 
конкретније  била наведена проблематика рада Савјета министара, односно појединих министарстава. 
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Слободан Шараба је истакао да има негативно мишљење у погледу извјештаја, из разлога што је непрегледно 
и  из којег није могуће пронаћи одговоре на многа питања о раду Савјета министара. Сматра да је потребно 
затражити од Савјета министара БиХ да достави један пресјек извјештаја о раду, са јаснијим и сажетијим  
прегледом рада министарстава, и њиховом актуалном проблематиком .Стога, предлаже члановима да усвоје 
негативан став према овом извјештају. 
 
Након расправе, Комисија је једногласно одлучила слиједеће: 

- Уставноправна комисија прима к знању Извјештај, те предлаже да Дом народа размотри, проведе 
дискусију и очитује се о  Извјештају, 

- Уставноправна комисија је донијела сљедећи заључак: 
o Комисија сматра да Извјештај представља збир извјештаја министарстава која 

партиципирају у Савјету министара БиХ. На тај начин у први план су постављени 
проблеми министарстава, а занемарена крупна питања у Босни и Херцеговини која 
рјешава Савјете министара БиХ. Комисија је незадовољна што представник Савјета 
министара БиХ, није присуствовао сједницама, иако је два пута, на двије сједнице, 
службено позиван у вези Извјешћа, те предлаже да свакако, присуствује сједници Дома 
кад се буде разматрао овај Извјештај. Уставноправна комисија таржи  од Савјета 
министара БиХ да за сједницу Дома народа, припреми пресјек стања о активности у 2008. 
години, у коме ће бити сублимиран рад Вијеча министара БиХ, проблеми на које наилазе у 
раду, као и реализација ранијег плана рада Савјета министара, с рефлексијом на 
будућност. 

 
 
Ад. 9.  Реализација закључка с 3.  сједнице у  вези образовања Фонда за правилну надокнаду имовине 
 
У вези ове тачке дневног реда, Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије, указао је на слиједеће:  
 Комисија је на 33. Сјеници одржаној 13.3.2009. разматрала овај закључак, с посебним аспектом на питање 
оснивања Фонда за накнаду имовине расељеним и избјеглим лицима. Комисија је, затим, предложила да 
Министарство за људска права и избјеглице БиХ припреми и сачини конкретне показетеље који се тичу ове 
проблематике, што су њихови представници прихватили. 

На 35. Сједници Марио Ненадић и Драго Боровчанин, представници Министарства за људска права и 
избјеглице БиХ, су истакли да је сачињена иницијатива, у вези ревидиране стратегије Босне и Херцеговине за 
провођење Анексаа ВИИ Дејтонског споразума, која регулира ову проблематику. Они су, такође, информирали 
Комисија, да ће се данас одржати сједница Комисије за људска права, гдје ће додатно бити разматрана још нека 
од важних питања која се тичу начина реализације овог питања, те да би било добро да Комисија одложи своје 
изјашњавање како би могла узети у разматрање закључке, који буду донесени на тој сједници. 

Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије је, такође, подсјетио чланове, да је на 33. сједници Комисије, 
представница Централне банке БиХ констатовала да је при  Центарлној банци БиХ могуће основати Фонд под 
савјетодавном улогом Централне банке БиХ у његовом раду, а којим би управљало Министарство за људска 
права и избјеглице БиХ. 

Хилмо Неимарлија је изразио задовољство разматрањем проблематике, те предложио да се Комисија о овој 
точци не изјашњава данас, већ на некој наредној сједници. 

Након расправе, Комисија је једногласно подржало приједлог Хилме Неимарлије, те је одлучило да се о 
овој тачци  изјасни на некој наредној сједници Комисије. 

 

Ад. 10.  Реализација закључка с 3. сједнице у свези ослобађања пореза запослених грађана БиХ у међународним 
институцијама 
 

Зоран Перковић, представник Министарства вањских послова БиХ, образложио је проблематику статуса 
запосленог становништва у међународним организацијама и институцијама, онако како  то Министарство 
спољних послова БиХ проматра. Ово министарство је закључило бројне меморандуме с страним организацијама 
и институцијама, која имају одраза на остваривања плаћања доприноса за социјално и мировинско осигурање 
запослених држављана БиХ, који раде у међународним организацијама.Констатовао је да велики број 
међународних организација има потписан меморандум са државом Босном и Херцеговином у погледу 
осклобађања плаћања обавеза за њихово особље. Такође, истакао је да би евентуалним увођењем плаћања тих 
обавеза међународним организацијама и институцијама, могло доћи до отпуштанаја одређеног броја запослених. 
 
Сулејман Тихић је истакао да запослени у међународним организацијама не могу бити изузети од обавезе 
плаћања доприноса за здравствено и пензионо осигурање, те да је неоходно донијети  мјере којим би се 
регулирало ово питање, односно којим би важио једнак режим плаћања обавеза на територији Босне и 
Херцеговине. 
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Слободан Шараба је констатирао да, без обзира на меморандуме које су међународне организације потписале 
са Босном и Херцеговином, а којим су биле ослобођене плаћања обавеза за њихове запосленике, неопходно је 
извршити одређену ревизију таквих докумената, јер су они закључени у послијератном периоду и у сасвим 
другачијим околностима у којима се држава Босна и Херцеговина тада  налазила. Сада су сасвим другачија 
времена. 
 
Весна Мрковић, правна савјетница ОХР-а, је истакла да ОХР плаћа обавезе за своје упосленике. 
Хилмо Неимарлија сматра да је потребно поштовати закон и примијенити га на све, те извршити ревизију 
потписаних меморандума, уклонити сумње у евентуално постојање међународних организација  које немају 
потписан меморандум с БиХ, а не плаћају обвезе.  На тај начин треба уклонити „рад на црно“. 
 
Након дискусије, Комисија је закључила да свако, ко је укључен у ову активност, настави с својим 
ативностима и дјеловањима, а Комисија нека ову тачку поново стави на дневни ред  након уизвјесног 
времена, када настану нове околности, након  потпуног истраживања овог предмета. 
 
Ад. 11.  Информација о стању и статусу имовине државе, предузећа и грађана Босне и Херцеговине; подносиоц 
Правобранилаштво Босне и Херцеговине 
 
У вези ове тачке дневног реда, Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије, указао је  
да је  Комисија, на 33. сјеници одржаној 13.3.2009. разматрало и усвојило извјештај о раду Правобранилашва 
БиХ за 2008. годину. Комисија је, такође, усвојила закључак да Правобранилаштво БиХ достави информације о 
мјерама и активностима, које је подузело у циљу заштите имовине БиХ, која се налази у иноземству. 
 
Драгица Милетић, правобранитељица БиХ је истакла да је поднијела Комисији Извјештај о додатним 
информацијама имовине БиХ која се налази у иноземству. Такође, констатирала је да Правобранитељство БиХ 
не заступа имовинске интересе приватних подузећа, него само имовину државе Босне и Херцеговине. 
 
Комисија је затим једногласно усвојила закључак да материјал који је достављен Комисији, буде саставни дио 
Извјештаја о раду Правобранилаштва БиХ за 2008. годину. 
 
 
 
Ад. 12.  Реализација Оријентацијског радног плана за 2009. годину:  

a. Посјета Бундесрату у СР Њемачкој; 
b. Венецијанска комисија 

 
 
У вези ове тачке дневног реда, Иво Миро Јовић, предсједавајући Комисије је предложио да секретар 
Комисије, да уводне напомене за питање Реализације Оријентационог радног плана. 
Секретар Комисије еј истакао да је делегација Комисије била од 01.04. до 04.04.2009. године у званичној 
посјети Бундесрату у  СР Њемачкој. Извјештај о овој активности је сачињен, те ће бити презентирано на 
наредној сједници Комисије. 
 
Што се тиче тачке која се односи на Венецијанску комисију, секретар је истакао да је нашим Оперативним 
планом рада за 2009. годину планирано, да делегација Уставноправне комисије изпуни обавезу из Плана и 
посјети Венецијанску Комисија. 
 
Након тога, услиједила је дискусија, а затим, Комисија је донијела закључак: 
Комисија упућује допис Колегију Дома народа Парламентарне скупштине БиХ у којем подсјећа да је 
Оријентационим планом за 2009. годину планироала посјету Венецијанској комисији за септембар 2009. 
године. Комисија тражи сагласност од Колегија да одобри делегацији Комисије реализацију ове посјете, 
која би, заједно с путовањем износила највише четири дана. Циљ посјете делегације је непосредно 
упознавање с радом Венецијанског повјереснтва, те размјена мишљења о основним правним 
проблемима правног система Босне и Херцеговине. Састав делегације, уз уважавање тренутка у коме 
живимо и критерија за избор делегација, био би накнадно утврђен на Комисији. 
 
 
Ад.5. Остала питања 
У вези осталих питања, није било дискусија. 
Након тога, Комисија је завршила своју сједницу у 11,55 часова 
 
СЕКРЕТАР  УСТАВНО-ПРАВНЕ     ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ УСТАВНОПРАВНЕ 
                 КОМИСИЈЕ                           КОМИСИЈЕ   
                                                                               
               др. Зијад Хасић                                                                                                     Иво Миро Јовић 
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